

中国交通年鉴(精华本)

统计资料汇编

(1986年刊——2000年刊)

Yearbook of China Transportation and Communications

(Prime Edition)

Collection of Statistics (1986-2000)



中国交通年鉴社

Yearbook House of China Transportation & Communications

中国交通年鉴(精华本)

(1986 年刊—2000 年刊)

主 管 中华人民共和国国家发展计划委员会
主 办 中国交通运输协会
编 辑 中国交通年鉴社
出版发行 中国交通年鉴社
通信地址 北京市东城区东四北什锦花园胡同 23 号
邮政编码 100007
电 话 (010)84035059(经理室)
(010)64053979(编辑部)
图文传真 (010)64014601
激光照排 中国人民解放军第二二零七工厂
正文印刷 中国人民解放军第二二零七工厂
装 订 三河市三佳印刷装订有限公司
经 销 新华书店
开 本 787×1092 毫米 1/16
字 数 1150 千字
印 张 正文 48 印张
印 数 1—3000 册
版 别 2000 年 12 月第 1 版
版 次 2000 年 12 月北京第 1 次印刷
刊 号 ISSN1002—8617 CH11—1397/U
定 价 人民币 248 元

如有印装错误,本社经理室负责调换

©中国交通年鉴(精华本)全部版权属于中国交通年鉴社

Copyright (prime edition) ©by Year Book House of

China Transportation & Communications.

All rights reserved.

ISSN 1002-8617



9 771002 861005

中国交通年鉴编辑委员会

主 任	郭洪涛	中国交通运输协会名誉会长
顾 问	张国宝	国家发展计划委员会副主任
	傅志寰	铁道部部长
	黄镇东	交通部部长
	吴基传	信息产业部部长
	刘剑锋	中国民用航空总局局长
	苏书岩	中国人民解放军总后勤部副部长
	张福录	中国石油天然气管道局原局长
副主任	(以下按姓氏笔画为序)	
	石万鹏	国家经济贸易委员会副主任
	孙永福	铁道部副部长
	沈元康	中国民用航空总局原副局长
	李居昌	交通部原副部长
	杨焕宁	公安部部长助理
	陈吉庆	中国石油管道公司总经理
	林金泉	原邮电部副部长
	钱永昌	中国交通运输协会会长
	蒋士良	中国人民解放军总后勤部军事交通运输部部长
	萧 哲	(常务)中国交通年鉴社总编辑、中国交通运输协会副秘书长
委 员	于 川	铁道部财务司司长
	马力强	国家经济贸易委员会经济运行局副局长
	王义库	中国船舶工业集团公司办公厅主任
	王庆云	国家发展计划委员会基础产业发展司副司长
	王国维	铁道部统计中心主任
	王建宙	中国联通有限公司常务副总裁
	王奎中	铁道部总经济师
	王科士	中国民用航空总局第二研究所原党委书记
	王盈嘉	交通部公路司副司长
	王影琪	中国交通年鉴社经理室主任

王德荣	中国交通运输协会常务副会长兼秘书长
王麟书	铁道部总工程师
兰 荣	建设部城市建设司市政建设处处长
卢希龄	中国交通运输协会副会长
田 莹	中国交通年鉴社铁道部分部主任
刘 彩	信息产业部政策法规司司长
刘 鹏	交通部综合规划司副司长(正局级)
刘功仕	中国民用航空总局办公厅助理巡视员
刘功臣	交通部海事局常务副局长(正局级)
刘国强	中国交通年鉴社总编辑室主任
刘家镇	交通部科技教育司副司长
刘祥飞	交通部档案馆副馆长、交通资料编辑研究室主任
刘富江	国家统计局工业交通统计司副司长
齐德堂	铁道部劳动和卫生司司长
邢振亚	中国石油天然气管道局原常务副局长
朱秉刚	中国石油天然气集团公司原规划计划局局长
任喜贵	铁道部政治部副主任
华茂昆	原铁道部总工程师
孙芝龄	中国交通年鉴社铁道部分部副主任
汪 浩	中国交通年鉴社副总编辑
宋 密	国家发展计划委员会基础产业发展司司长
苏新刚	交通部水运司副司长
李广品	铁道部政治部宣传部部长
杨 钧	公安部交通管理局副局长
张 琪	国家统计局工业交通统计司运输邮电处副处长
张化国	中国交通年鉴社副总编辑
张庆忠	中国普天信息产业集团公司原总经理
张克华	中国石油化工集团公司工程建设部副主任
张位平	中国海洋石油总公司副总经济师
张忠恕	中国交通年鉴社副总编辑
张春江	信息产业部副部长
张炳华	中国集装箱总公司董事长
陆盛清	中国交通年鉴社总编辑室副主任

陈泽亮	中国人民解放军总后勤部军事交通运输部综合计划局局长
林立	中国交通年鉴社副总编辑
罗开富	中国对外贸易运输(集团)总公司董事长兼总裁
岳玉庆	中国民用航空协会秘书长、中国交通年鉴社副总编辑
洪水坤	中国物资储运总公司总经理
胡子祥	国家发展计划委员会综合运输研究所所长
俞国栋	中国交通运输协会常务副会长
费克勤	铁道部政治部副主任
姚明德	交通部办公厅主任
高探贵	中国石油管道公司顾问
唐筱光	中国交通运输协会副会长、中国交协联运联合会会长
夏兴华	中国民用航空总局体改政策司司长
曹菁	铁道部发展计划司司长
曹钟雄	铁道部政策法规司司长
黄郁青	中国交通年鉴社副总编辑
童安炎	铁道部运输局局长
彭开宙	铁道部办公厅主任
董扬	国家机械工业局行业管理司副司长
傅国民	交通部体改法规司副司长
谭攸全	中国人民解放军总后勤部军事交通运输部交通战备局局长
鞠家星	铁道部科技教育司司长
魏家福	中国远洋运输(集团)总公司总裁

中国交通年鉴社工作人员

总 编 辑 萧 哲
副 总 编 辑 林 立(常务) 汪 浩 张忠恕 岳玉庆 黄郁
青 张化国

铁 道 部 分 部 主 任 田 莹 副 主 任 孙 芝 龄

交 通 部 分 部 主 任 刘 祥 飞 副 主 任 李 敏 丽

信 息 产 业 部 分 部 主 任 张 忠 恕(兼) 副 主 任 赵 梅 庄

民 航 总 局 分 部 主 任 王 科 士 副 主 任 安 士 琴

管 道 局 分 部 主 任 高 探 贵 副 主 任 石 志 栋

国 防 交 通 分 部 主 任 陈 泽 亮

总 编 辑 室 主 任 刘 国 强 副 主 任 陆 盛 清

经 理 室 主 任 王 影 琪

编 辑 (以下按姓氏笔画为序)

于海明(特约) 王文忠 王世藩

王景棉 许庆健 许福康 宋瑞秋

李志刚 陈 通 陈正才(特约)

陈达庆 咸同庆 贺忠良(特约)

贾国贵

精 华 本 责 任 编 辑 咸 同 庆 王 文 忠

出 版 发 行 毛 祖 兴 刘 青 曲 兰 琴 佟 峰

林 真 一 郭 玉 兰 徐 占 风 康 春

美 术 设 计 车 世 同

版 式 设 计 章 雪

英 文 翻 译 傅 荧

编辑说明

《中国交通年鉴》由中华人民共和国国家发展计划委员会主管,中国交通运输协会主办,铁道部、交通部、信息产业部、中国民用航空总局、中国石油天然气管道局、中国人民解放军总后勤部军事交通运输部等有关部门共同编辑出版。《中国交通年鉴》于1986年创刊,至今已出版15期。

在《中国交通年鉴》中,统计资料是重要组成部分,它由国家统计局和交通各部(局)的统计部门以及公安部交通管理局提供、审定,具有权威性。近几年,我们接到国内外不少读者反映,统计资料部分的内容在工作中使用频率很高,但到每期年鉴中只能查找到两年数字,既不系统,使用也不方便。他们要求将历年统计资料系统整理,单独成册出版。

为满足广大读者要求,我社出版了中国交通年鉴增刊(精华本)。内容是:

一、将1986年至2000年共15期中国交通年鉴中的统计资料汇编成册。汇编中遵循方便读者查阅使用的原则,按综合、铁路、公路、道路交通事故、水运、民航、管道、邮电分类编排,重新系统加工整理。

二、少量缺少的内容按国家统计局提供的有关资料进行了补充。

三、目录和各表表头采用了中英文对照,便于国外读者查阅。

四、海南省、重庆市设省和直辖市后统计数据单列。

五、本期增刊编辑过程中得到了国家统计局工交司和交通各部(局)统计部门的大力支持,张琪、刘玉麒、董惠来等同志提出了不少宝贵意见,谨此致谢。

由于此次汇编有些表格是重新设计的,不妥之处在所难免,敬请广大读者批评指正。

Editor's Notes

Yearbook of China Transportation and Communications (YCTC) is an annual supervised by the State Development Planning Commission, sponsored by China Communications and Transportation Association and jointly prepared and published by the relevant departments of the Ministry of Railway, Ministry of Communications, Ministry of Information Industry, Civil Aviation Administration of China, China Petroleum and Gas Pipeline Bureau and Military Transport sub Department of the General Logistic Department of P. L. A.. YCTC was firstly published in 1986 and 15 editions have been published since then.

As an important column of YCTC, the Statistics has been provided, examined and approved by State Statistics Bureau and statistics departments of transport ministries(bureaus) concerned, it is authoritative. In recent years, responds from our domestic reader shows there is quite high use frequency for facts in the Statistics. But the yearbook only includes the facts for two years, in practice it is nether neither systematic nor convenient. They therefore suggest publishing a collection of the Statistics of each year as a special edition.

A prime edition of YCTC is then prepared and published to meet the requirement. The main features for this edition is:

- The collection includes the Statistics from 1986 to 2000 edition of YCTC. The facts is classified in General, Railway, Highway, Waterway, Civil Aviation, Pipeline, Posts and Telecommunications columns to make it easy to use.
- A few scarce facts have been reinforced with the relevant information provided by State Statistics Bureau.
- Contents and the titles of the tables have been translated in English to facilitate the oversea reader.
- Data has been separately listed since Hainan province and Chongqing municipality was established.
- The editors hereby would like to express our sincere thanks for the assistance given during preparation for this edition, by the State Statistics Bureau and transport departments concerned. Special thanks are also given to Mrs. Zhangqi and Mr. Liu Yuqi. Dong Huilai for their valuable comments.
- Some tables for the facts is redesigned during the preparation for the edition, the editors welcome comments and suggestions of modification for any ill-considered part in this edition.

目 录

Contents

·综合统计·General·

运输线路长度(1949~1999年)	(3)
Length of Transport Routes, 1949 - 1999	
主要运输工具数量(1980~1999年)	(4)
Main Transport Vehicles, 1980 - 1999	
全社会客运量(1949~1999年)	(5)
Passenger Traffic, 1949 - 1999	
全社会客运量构成(1952~1999年)	(6)
Composition of Passenger Traffic, 1952 - 1999	
各地区全社会客运量(1990~1999年)	(7)
Passenger Traffic by Region, 1990 - 1999	
交通运输部门客运量(1949~1998年)	(12)
Passenger Traffic Handled by Professional Transport Sectors, 1949 - 1998	
各地区交通部门客运量(1990~1998年)	(13)
Passenger Traffic Handled by Professional Transport Sectors by Region, 1990 - 1998	
交通部门客运量增长速度和定基指数(1949~1998年)	(18)
Growth Rate and Fixed Base Index of Passenger Traffic Handled by Professional Transport Sectors, 1949 - 1998	
全社会旅客周转量(1949~1999年)	(19)
Turnover of Passenger Traffic, 1949 - 1999	
全社会旅客周转量构成(1952~1999年)	(20)
Composition of Turnover of Passenger Traffic, 1952 - 1999	
各地区全社会旅客周转量(1990~1999年)	(21)
Turnover of Passenger Traffic by Region, 1990 - 1999	
交通运输部门旅客周转量(1949~1998年)	(26)
Passenger Turnover Handled by Professional Transport Sectors, 1949 - 1998	
各地区交通部门旅客周转量(1990~1998年)	(27)
Passenger Turnover Handled by Professional Transport Sectors by Region, 1990 - 1998	
交通部门旅客周转量增长速度和定基指数(1949~1998年)	(32)
Growth Rate and Fixed Base Index of Passenger Turnover Handled by Professional Transport Sectors, 1949 - 1998	
总人口与旅客运输量的比例(1985~1999年)	(33)

Ratio of Population to Passenger Traffic, 1985 – 1999	
全社会货运量(1949 ~ 1999 年)	(38)
Freight Traffic, 1949 – 1999	
全社会货运量构成(1952 ~ 1999 年)	(39)
Composition of Freight Traffic, 1952 – 1999	
各地区全社会货运量(1990 ~ 1999 年)	(40)
Freight Traffic by Region, 1990 – 1999	
交通运输部门货运量(1949 ~ 1999 年)	(45)
Freight Traffic Handled by Professional Transport Sectors, 1949 – 1998	
各地区交通部门货运量(1990 ~ 1998 年)	(46)
Freight Traffic Handled by Professional Transport Sectors by Region, 1990 – 1998	
交通部门货运量增长速度和定基指数(1949 ~ 1998 年)	(51)
Growth Rate and Fixed Base Index of Freight Traffic Handled by Professional Transport Sectors, 1949 – 1998	
交通运输部门分类货物运输量(1986 ~ 1998 年)	(52)
Freight Traffic Handled by Professional Transport Sectors by Commodity Classification, 1986 – 1998	
全社会货物周转量(1949 ~ 1999 年)	(59)
Turnover of Freight Traffic, 1949 – 1999	
全社会货物周转量构成(1952 ~ 1999 年)	(60)
Composition of Turnover of Freight Traffic, 1952 – 1999	
各地区全社会货物周转量(1990 ~ 1999 年)	(61)
Turnover of Freight Traffic by Region, 1990 – 1999	
交通运输部门货物周转量(1949 ~ 1998 年)	(66)
Freight Turnover Handled by Professional Transport Sectors, 1948 – 1998	
各地区交通部门货物周转量(1990 ~ 1998 年)	(67)
Freight Turnover Handled by Professional Transport Sectors by Region, 1990 – 1998	
交通部门货物周转量增长速度和定基指数(1949 ~ 1998 年)	(72)
Growth Rate and Fixed Base Index of Freight Turnover Handled by Professional Transport Sectors, 1949 – 1998	
工农业总产值与货物运输量的比例(1986 ~ 1999 年)	(73)
Ratio of Gross Industrial and Agriculture Product to Freight Traffic, 1986 – 1999	
交通运输部门旅客及货物平均运程(1949 ~ 1999 年)	(80)
Average Transport Distance for Passenger and Freight by Professional Transport Sectors, 1949 – 1999	
交通运输、邮电通信行业国有单位年末职工人数(1988 ~ 1999 年)	(81)
Employee Numbers of State-owned Institutions for Transport, Posts and Telecommunications Industries (year end figures), 1988 – 1999	
国民经济主要指标(1978 ~ 1999 年)	(87)
Key Criteria of National Economy, 1978 – 1999	
国内生产总值(1952 ~ 1999 年)	(89)
Gross Domestic Product, 1952 – 1999	

国有经济分行业固定资产投资(1978 ~ 1998 年)	(90)
Fixed Assets Investment by State-owned Economy by Industries, 1978 - 1998	
香港特别行政区运输邮电主要指标(1995 ~ 1999 年)	(92)
Major Transport, Posts and Telecommunications Criteria for HKSAR, 1995 - 1999	
澳门特别行政区运输邮电主要指标(1995 ~ 1998 年)	(93)
Major Transport, Posts and Telecommunications Criteria for MSAR, 1995 - 1998	
台湾省运输邮电主要指标(1993 ~ 1997 年)	(94)
Major Transport, Posts and Telecommunications Criteria for Taiwan Province, 1993 - 1997	

• 铁路统计 • Railway •

铁路主要指标基本情况(1991 ~ 1999 年)	(97)
Key Criteria of the Railway System, 1991 - 1999	
各地区铁路线路里程(1984 ~ 1999 年)	(100)
Length of the Railway Line by Region, 1984 - 1999	
国家铁路营业线路设备及比重(1985 ~ 1999 年)	(108)
Equipment and the Proportion for the Operation Line of the National Railway, 1985 - 1999	
国家铁路机、客、货车拥有量(1986 ~ 1999 年)	(110)
Possession of Locomotives, Passenger Coaches and Freight Cars of the National Railway, 1986 - 1999	
各地区铁路旅客运输量(1986 ~ 1999 年)	(112)
Passenger Traffic of Railway Transport by Region, 1986 - 1999	
国家铁路运输类别旅客运输量(1949 ~ 1999 年)	(119)
Passenger Traffic of the National Railways by Transit Classification, 1949 - 1999	
国家铁路主要干线旅客运输量(1988 ~ 1999 年)	(120)
Passenger Traffic of the Trunk National Railways, 1988 - 1999	
国家铁路主要站旅客发送量(1978 ~ 1999 年)	(123)
Passenger Departure Volume of the Principal National Railway Stations, 1978 - 1999	
各地区铁路货物运输量(1986 ~ 1999 年)	(124)
Freight Traffic of Railway Transport by Region, 1986 - 1999	
国家铁路分品类货运量(1949 ~ 1999 年)	(131)
Freight Traffic of the National Railway by Commodity Classification, 1949 - 1999	
国家铁路分品类货物周转量(1949 ~ 1999 年)	(132)
Freight Turnover of the National Railway by Commodity Classification, 1949 - 1999	
国家铁路分品类货物日均装车数(1949 ~ 1999 年)	(133)
Average Daily Railway Car Loading for the National Railway by Commodity Classification, 1949 - 1999	
国家铁路分品类货物货车静载重(1949 ~ 1999 年)	(134)
Net Loading Weight for the Railway Car of the National Railway by Commodity Classification, 1949 - 1999	
国家铁路集装箱保有量及运输量(1991 ~ 1999 年)	(135)

Possession and Transport Volume for the Container of the National Railway, 1991 - 1999	
国家铁路地区间货物交流(1985 ~ 1999 年)	(136)
Freight Exchange of the National Railway Between Administration Regions, 1985 - 1999	
国家铁路地区间煤炭交流(1990 ~ 1999 年)	(166)
Coal Exchange of the National Railway Between Administration Regions, 1990 - 1999	
国家铁路主要干线货物运输量(1988 ~ 1999 年)	(186)
Freight Traffic of the Trunk National Railway, 1988 - 1999	
国家铁路主要站货物发送量(1978 ~ 1999 年)	(189)
Freight Delivery Volume of the Principal National Railway Stations, 1978 - 1999	
国家铁路国境站货物交接量(1985 ~ 1999 年)	(190)
Freight Exchange Volume in the National Railway Border Stations, 1985 - 1999	
国家铁路运输主要经济技术指标(1980 ~ 1999 年)	(195)
Major Economic and Technical Criteria of the National Railway Transport, 1980 - 1999	
铁路局分类别旅客运输量(1999 年)	(197)
Passenger Traffic of the Railways Bureaus by Transit Classification, 1999	
铁路局运输主要经济技术指标(1991 ~ 1999 年)	(198)
Major Economic and Technical Criteria of the National Railway Bureau, 1991 - 1999	
铁路分局运输主要经济技术指标(1991 ~ 1997 年)	(203)
Major Economic and Technical Criteria for the Sub Bureau of the National Railway, 1991 - 1999	

·公路统计·Highway·

按等级分公路线路年末里程(1980 ~ 1997 年)	(219)
Length of the Highway by Grade(year end figures), 1980 - 1999	
按路面分公路线路年末里程(1949 ~ 1999 年)	(220)
Length of the Highway by Pavement(year end figures), 1949 - 1999	
各地区按等级分公路线路年末里程(1952 ~ 1999 年)	(221)
Length of the Highway by Grade and Region(year end figures), 1952 - 1999	
各地区按路面分公路线路年末里程(1985 ~ 1987 年)	(233)
Length of the Highway by Pavement and Region(year end figures), 1985 - 1987	
全国和各地区全民所有制单位用养路费改建公路完成情况(1985 ~ 1987 年)	(236)
Performance of the Highway Upgrading Financed by the Highway Maintenance Toll of State	
Owned Institutions in Both National and Regional Level, 1985 - 1987	
“七五”期间(1986 ~ 1990 年)建成的重点公路线路	(237)
Construction of Major Highway Lines Accomplished During the “7 th Five Year Plan”Period	
(1986 - 1990)	
公路桥梁、渡口数(1985 ~ 1999 年)	(238)
Highway Bridges and Ferry Crossing, 1985 - 1999	
各地区公路桥梁、渡口数(1985 ~ 1999 年)	(239)
Highway Bridges and Ferry Crossing by Region, 1985 - 1999	

全国民用汽车总拥有量(1949~1999年)	(249)
Possession of the Civil Motor Vehicles, 1949 - 1999	
全国民用载客汽车拥有量(1949~1999年)	(249)
Possession of the Civil Motor Vehicles for Passenger Transport, 1949 - 1999	
全国民用载货汽车拥有量(1949~1999年)	(250)
Possession of the Civil Motor Vehicles for Freight Transport, 1949 - 1999	
全国民用特种汽车和其他车辆拥有量(1991~1999年)	(251)
Possession of the Civil Motor Vehicles of Special Type and Other Kinds, 1991 - 1999	
各地区民用汽车总拥有量(1952~1999年)	(252)
Possession of the Civil Motor Vehicles by Region, 1952 - 1999	
各地区民用载客汽车拥有量(1991~1999年)	(256)
Possession of the Civil Motor Vehicles for Passenger Transport by Region, 1991 - 1999	
各地区民用载货汽车拥有量(1975~1999年)	(260)
Possession of the Civil Motor Vehicles for Freight Transport by Region, 1975 - 1999	
各地区民用特种汽车和其他车辆拥有量(1990~1999年)	(268)
Possession of the Civil Motor Vehicles of Special Type and Other Kinds by Region, 1990 - 1999	
公路运输部门营运汽车(1949~1998年)	(273)
Possession of Commercial Use Vehicles for Professional Highway Transport Sector, 1949 - 1998	
直属公路运输部门营运汽车(1991~1998年)	(274)
Possession of Commercial Use Vehicles for Central-controlled Professional Highway Transport Sector, 1991 - 1998	
地方公路运输部门营运汽车(1991~1998年)	(274)
Possession of Commercial Use Vehicles for Local Professional Highway Transport Sector, 1991 - 1998	
各地区公路运输部门营运汽车(1989~1998年)	(275)
Possession of Commercial Use Vehicles for Professional Highway Transport Sector by Region, 1989 - 1998	
全国公路营业性汽车拥有量(1999年)	(285)
Possession of Commercial Use Vehicles for Highway Transport, 1999	
全国私人汽车总拥有量和私人载客汽车拥有量(1985~1999年)	(286)
Possession of the Private Vehicles and Private Vehicles for Passenger Transport, 1985 - 1999	
全国私人载货汽车拥有量(1985~1999年)	(287)
Possession of the Private Vehicles for Freight Transport, 1985 - 1999	
全国私人特种汽车和其他车辆拥有量(1991~1999年)	(288)
Possession of the Private Vehicles of Special Type and Other Kinds, 1991 - 1999	
各地区私人汽车总拥有量和私人载客汽车拥有量(1991~1999年)	(289)
Possession of the Private Vehicles and Private Vehicles for Passenger Transport by Region, 1991 - 1999	
各地区私人载货汽车拥有量(1991~1999年)	(295)
Possession of the Private Vehicles for Freight Transport by Region, 1991 - 1999	
各地区私人特种汽车和其他车辆拥有量(1991~1999年)	(301)

Possession of the Private Vehicles of Special Type and Other Kinds by Region, 1991 - 1999	
全国和各地区民用机动车产量(1991 ~ 1994 年)	(305)
Output of Civil Motor Vehicles Manufacturing in Both National and Regional Level, 1991 - 1994	
全社会公路旅客运输量(1949 ~ 1999 年)	(309)
Passenger Traffic by Highway Transport, 1949 - 1999	
各地区全社会公路旅客运输量(1990 ~ 1999 年)	(310)
Highway Passenger Traffic by Region, 1990 - 1999	
公路运输部门客运量(1985 ~ 1998 年)	(313)
Highway Passenger Traffic Handled by Professional Highway Transport Sector, 1985 - 1998	
公路运输部门旅客周转量(1985 ~ 1998 年)	(314)
Highway Passenger Turnover Handled by Professional Highway Transport Sector, 1985 - 1998	
各地区公路运输部门旅客运输量(1985 ~ 1998 年)	(315)
Highway Passenger Traffic Handled by Professional Highway Transport Sector by Region, 1985 - 1998	
公路营业性旅客运输量(1999 年)	(329)
Commercial Passenger Traffic by Highway Transport, 1999	
全社会公路货物运输量(1949 ~ 1999 年)	(330)
Freight Traffic by Highway Transport, 1949 - 1999	
各地区全社会公路货物运输量(1990 ~ 1999 年)	(331)
Highway Freight Traffic by Region, 1990 - 1999	
公路运输部门货运量(1985 ~ 1998 年)	(334)
Highway Freight Traffic Handled by Professional Highway Transport Sector, 1985 - 1998	
公路运输部门货物周转量(1985 ~ 1998 年)	(335)
Highway Freight Turnover Handled by Professional Highway Transport Sector, 1985 - 1998	
各地区公路运输部门货物运输量(1985 ~ 1998 年)	(336)
Highway Freight Traffic Handled by Professional Highway Transport Sector by Region, 1985 - 1998	
公路营业性货物运输量(1999 年)	(350)
Commercial Freight Traffic by Highway Transport, 1999	
公路运输部门分货类运输量(1983 ~ 1990 年)	(351)
Highway Freight Traffic Handled by Professional Highway Transport Sector by Commodity	
Classification, 1983 - 1990	
地方公路运输部门分货类运输量(1985 ~ 1987 年)	(353)
Highway Freight Traffic Handled by Local Professional Highway Transport Sector by Commodity	
Classification, 1985 - 1987	
公路运输部门集装箱运输量(1988 ~ 1998 年)	(354)
Container Traffic Handled by Professional Highway Transport Sector, 1988 - 1998	
各地区公路运输部门集装箱运输量(1988 ~ 1998 年)	(357)
Container Traffic Handled by Professional Highway Transport Sector by Region, 1988 - 1998	
公路运输行业集装箱运输量(1999 年)	(368)
Highway Container Traffic in Both National and Regional Level, 1999	
公路交通部门公路基本建设投资(1950 ~ 1999 年)	(369)

Investment in Capital Construction by Highway Transport Sector, 1950 - 1999	
公路交通部门直属运输企业效率(1978 ~ 1998 年)	(370)
The Efficiency of Central-controlled Highway Transport Enterprise, 1978 - 1998	
公路交通部门地方运输企业效率(1978 ~ 1998 年)	(371)
The Efficiency of Local Highway Transport Enterprise, 1978 ~ 1998	
公路交通部门运输企业油料单耗(1978 ~ 1999 年)	(372)
Fuel Consumption of the Professional Highway Transport Enterprise, 1978 - 1999	
公路交通部门职工人数和全员劳动生产率(1970 ~ 1998 年)	(373)
Employee Number and Labor Productivity of the Professional Highway Transport Sector, 1970 - 1998	
公路交通部门直属运输企业财务指标(1990 ~ 1993 年)	(373)
Financial Criteria of Central-controlled Professional Highway Transport Enterprise, 1990 - 1993	
公路交通部门地方运输企业财务指标(1978 ~ 1997 年)	(374)
Financial Criteria of Local Professional Highway Transport Enterprise, 1978 - 1997	
第三次交通系统工业普查主要指标(1995 年)	(375)
The Main Criteria for the Third Industrial General Survey of the Transport System, 1995	
第三次交通系统工业普查独立核算工业企业主要指标(1995 年)	(376)
The Main Criteria for the Independent Accounting Enterprise of the Third Industrial General Survey of the Transport System, 1995	

• 道路交通事故统计 • Road Accidents •

全国道路交通事故(1951 ~ 1999 年)	(379)
Road Accidents, 1951 ~ 1999	
各地区道路交通事故(1985 ~ 1999 年)	(380)
Road Accidents by Region, 1985 ~ 1999	
全国道路交通事故主要原因(1996 ~ 1999 年)	(389)
Main Reasons for Road Accidents, 1996 ~ 1999	

• 水运统计 • Waterway •

内河航道里程(1949 ~ 1999 年)	(395)
Length of Inland Waterway, 1949 - 1999	
各地区内河航道里程(1949 ~ 1989 年)	(396)
Length of Inland Waterway by Region, 1949 - 1989	
全国民用运输船舶拥有量(1984 ~ 1999 年)	(397)
Possession of Civil Transport Vessels, 1984 - 1999	
各地区民用运输船舶拥有量(1989 ~ 1999 年)	(400)
Possession of Civil Transport Vessels by Region, 1989 - 1999	
水运部门运输船舶拥有量(1992 ~ 1998 年)	(411)
Possession of Transport Vessels for Professional Waterway Transport Sector, 1992 - 1998	

各地区水运部门运输船舶拥有量(1992~1998年) (412)

Possession of Transport Vessels for Professional Waterway Transport Sector by Region, 1992 - 1998

全国个体运输船舶拥有量(1991~1999年) (419)

Private Owned Transport Vessels, 1991 - 1999

各地区个体运输船舶拥有量(1991~1999年) (420)

Private Owned Transport Vessels by Region, 1991 - 1999

全国和分地区民用钢质船舶产量(1991~1994年) (429)

Output of Civil Steel Vessels Manufacturing in Both National and Regional Level, 1991 - 1994

沿海主要港口码头泊位数和吞吐量(1986~1999年) (431)

Number of Berth and Handling Capacity of the Main Sea Ports, 1986 - 1999

沿海十五个港口码头泊位数(1980~1985年) (445)

Number of Berth for the 15 Sea Ports, 1980 - 1985

沿海十五个港口吞吐量(1985年) (445)

Handling Capacity for the 15 Sea Ports, 1985

“七五”期间(1985~1990年)建成的沿海港口码头泊位 (446)

Construction of the Berth Accomplished During the “7th Five Year Plan” Period(1985 - 1990)

内河主要港口泊位数和吞吐量(1990~1999年) (447)

Number of Berth and Handling Capacity of the Main Inland River Ports, 1990 - 1999

沿海、内河主要港口分货类吞吐量(1985~1999年) (457)

Freight Handled in the Main Sea and Inland River Ports by Commodity Classification, 1985 - 1999

全社会水运旅客运输量(1949~1999年) (465)

Passenger Traffic Handled by Waterway Transport, 1949 - 1998

各地区全社会水运旅客运输量(1990~1999年) (466)

Passenger Traffic by Waterway Transport by Region, 1990 - 1999

水运部门旅客运输量(1980~1998年) (469)

Passenger Traffic Handled by Professional Waterway Transport Sector, 1980 - 1998

水运部门内河旅客运输量(1991~1998年) (469)

Inland River Passenger Traffic Handled by Professional Waterway Transport Sector, 1991 - 1998

水运部门沿海旅客运输量(1991~1998年) (470)

Coastal Passenger Traffic Handled by Professional Waterway Transport Sector, 1991 - 1998

水运部门远洋旅客运输量(1991~1998年) (470)

Oceangoing Passenger Traffic Handled by Professional Waterway Transport Sector, 1991 - 1998

各地区水运部门旅客运输量(1980~1998年) (471)

Passenger Traffic Handled by Professional Waterway Transport Sector by Region, 1980 - 1998

水运行业旅客运输量(1999年) (481)

Passenger Traffic by Waterway Transport, 1999

全社会水运货物运输量(1949~1999年) (482)

Freight Traffic by Waterway Transport, 1949 - 1999

各地区全社会水运货物运输量(1990~1999年) (483)

Freight Traffic by Waterway Transport by Region, 1990 - 1999